



個人「綜合戶口」申請表 (內地/澳門進行文件確認、簽名見證及傳遞文件專用)
Personal Integrated Account Application Form (For document verification, signature witness and document transfer in the Mainland / Macau only)

致：恒生銀行有限公司
To : Hang Seng Bank Limited

註：開立投資戶口(包括證券/基金)不適用於透過見證開戶安排辦理
Note: Not applicable for opening Investment account (including securities/funds) through Witnessing Arrangement.

請用正楷填寫，並在適當之方格內加上“√”號。
Please complete in BLOCK LETTERS and “√” where appropriate.

日期(日/月/年) Date(DD/MM/YY)

甲部 Part A – 文件傳遞及接收服務請求 Request for Document Delivery and Receipt Service

本人希望向恒生銀行有限公司(「恒生香港」)申請開立賬戶(「申請」)。本人因未能在香港辦理相關手續，為便利之目的，本人授權恒生銀行(中國)有限公司(「恒生中國」)/恒生澳門分行(「恒生澳門」)，包括恒生中國/恒生澳門職員，作為本人之代理人，並請求及授權恒生香港(包括恒生香港職員)提供相應便利如下(合稱「請求」)：

I wish to apply to Hang Seng Bank Limited (“Hang Seng Bank Hong Kong”) for account services in Hong Kong (the “Application”). As I would not be able to lodge the Application in Hong Kong in person, I authorise Hang Seng Bank (China) Limited (“Hang Seng Bank China”) (including Hang Seng Bank China staff)/Hang Seng Bank Limited Macau Branch (“Hang Seng Bank Macau”)(including Hang Seng Macau staff) to act as my agent and I hereby request and authorise Hang Seng Bank Hong Kong (including Hang Seng Bank Hong Kong staff) to (collectively “the Request”):

- (i) 接收恒生中國/恒生澳門(包括恒生中國/恒生澳門職員)代本人傳送給恒生香港本申請意向書及本人為申請開立賬戶之所需文件及本人之相關個人資料；
receive from Hang Seng Bank China (including Hang Seng Bank China staff)/Hang Seng Bank Macau (including Hang Seng Macau staff) this document and any document and information related to the Application;
- (ii) 透過任何恒生香港認為適當的途徑將有關本人開立賬戶之相關文件及資料傳送至恒生中國/恒生澳門(包括恒生中國/恒生澳門職員)再轉交本人；
deliver the relevant account opening document and information to Hang Seng Bank China (including Hang Seng Bank China staff)/Hang Seng Bank Macau Branch (including Hang Seng Macau staff) for further delivery to me by any means Hang Seng Bank Hong Kong deems fit;
- (iii) 為申請開立賬戶及聯絡本人，本人透過恒生中國/恒生澳門提供開立賬戶相關文件內之個人資料。
I provide my personal data as specified in the relevant account opening document for the purpose of the Application and for contacting me.

乙部 Part B – 免責聲明 Disclaimer

本人確認提出上述申請是經本人獨立思考評估後採取的行動及上述請求未受任何其他人士/機構(包括恒生香港、恒生香港職員、恒生中國、恒生中國職員、恒生澳門、恒生澳門職員)的邀請、建議、提示或要求。

I confirm that the Application is requested by myself and the decision is made by myself after independent thinking and evaluation, without any invitation, suggestion or request from any person or institution (including Hang Seng Bank Hong Kong, Hang Seng Bank Hong Kong staff, Hang Seng Bank China and/or Hang Seng Bank China staff, Hang Seng Macau Branch and/or Hang Seng Macau staff).

本人明白及同意恒生香港不會就任何於文件傳遞及/或接收期間出現或因此而產生或與此有關之任何損失、遺失、延誤、錯誤、遺漏或毀壞負上任何責任。

I understand and agree that Hang Seng Bank Hong Kong accepts no responsibility for any loss, damages, delay, error, omission or mutilation which may occur during, arising from or in connection with the delivery and/or receipt of the relevant documents to and from Hang Seng Bank China/Hang Seng Macau Branch or any retention of documents on my behalf.

本人明白本人之申請將由恒生香港批核，而恒生香港有唯一及絕對酌情權決定接納或拒絕本人之申請。本人知悉並接受，若恒生香港拒絕本人之申請，有關文件或資料將被恒生香港銷毀，而不會交回。

I also understand that the Application will be subject to the approval of Hang Seng Bank Hong Kong and Hang Seng Bank Hong Kong shall have sole and absolute discretion in accepting or rejecting the Application. I acknowledge and agree that if the Application is rejected, document or information relating to the Application will be destroyed by Hang Seng Bank Hong Kong and will not be returned.

丙部 Part C – 個人綜合戶口申請 Application for Personal Integrated Account

A. 戶口類別 Account Type

開立恒生香港戶口原因
Reason(s) for opening HASE account

戶口用途
Purpose of Account

儲蓄/定期存款 Savings/Fixed Deposit
 家用開支 Family Expense
 教育開支 Education Fund
 其他 Others _____

開立恒生香港戶口類別
HASE Account Type to be opened

優越理財 Prestige Banking (PSE)
 優進理財 Preferred Banking (PRF)
 綜合戶口 Integrated Account (IA)

>>>OPS>SPS

BA32-R20(YX) 1-9 06/17 E <BA32>

丙部 Part C – 個人綜合戶口申請(續) Application for Personal Integrated Account (Cont.)

B. 申請人資料 Applicant Information

<input type="checkbox"/> 先生 Mr <input type="checkbox"/> 小姐 Miss <input type="checkbox"/> 太太 Mrs <input type="checkbox"/> 女士 Ms		英文姓名 Name in English
中文姓名 Name in Chinese		中文商業電碼 Chinese Commercial Code
身份證明文件類別 ID Document Type <input type="checkbox"/> 香港身份證 HKID Card <input type="checkbox"/> 護照 Passport <input type="checkbox"/> 其他 Others _____		出生日期(日/月/年) Date of Birth(DD/MM/YY)
身份證明文件號碼 ID Document No. _____		
前用英文姓名 Former Name in English		
聯絡電話 (請註明電話區號) Contact Number (please provide the district no.)	手提電話 Mobile	辦公室電話 Office
		住宅電話 Home
住宅地址 (請以英文/英文拼寫註明並提供適當證明文件) Residential Address (Please specify in English/pinyin and provide proper documentary proof)		
入住現址的年期(月/年) Effective Date for Residential Address (MM/YYYY)		
如閣下於最近3年曾改動住址，請提供所有前址，並以「；」分隔 If you have different residential addresses during the last 3 years, please provide all previous residential addresses, separated by “;”		
永久地址 Permanent Address <input type="checkbox"/> 與個人「綜合戶口」申請表(申請人資料部分)之住宅地址相同 Same as the Residential Address listed on the Personal Account Form (Applicant Information)		
<input type="checkbox"/> 其他 (請以英文/英文拼寫註明並需提供適當證明文件) Others (please specify in English/pinyin and provide proper documentary proof):		
通訊地址 Correspondence Address <input type="checkbox"/> 與個人「綜合戶口」申請表(申請人資料部分)之住宅地址相同 Same as the Residential Address listed on the Personal Account Form (Applicant Information)		
<input type="checkbox"/> 其他 (可以中文或英文/英文拼寫註明) Others (Please specify in Chinese or English/pinyin)		
職業狀況 (F, P, S 需註明行業) Employment Status (For F, P, S please specify Industry)		<input type="checkbox"/> 全職 (F) Full Time Employed <input type="checkbox"/> 自僱 (S) Self Employed <input type="checkbox"/> 退休 (R) Retired <input type="checkbox"/> 主婦 (H) Housewife <input type="checkbox"/> 兼職 (P) Part Time <input type="checkbox"/> 待業 (X) Unemployed <input type="checkbox"/> 學生 (T) Student
僱主名稱 (請以英文/英文拼寫註明) Name of Employer (Please specify in English/pinyin)		
僱主地址 (請以英文/英文拼寫註明) Address of Employer (Please specify in English/pinyin)		
職業 Occupation		行業 Industry
自願繳稅遵從計劃 Voluntary Tax Compliance Programme		
<input type="checkbox"/> 正在/打算參與 Participating/Intended to participate <input type="checkbox"/> 不適用 Not Applicable		
國家1 Country1: _____ 國家2 Country2: _____		

A201
A001
A002
J002

>>OPS>SPS

BA32-R20(YX) 2-9 06/17 E <BA32>

丙部 Part C – 個人綜合戶口申請(續) Application for Personal Integrated Account (Cont.)	
C. 申請人補充資料 Applicant Supplementary Information	
教育程度 Education Level	
<input type="checkbox"/> 大學或以上 University or above	<input type="checkbox"/> 預科畢業 Post-Secondary
<input type="checkbox"/> 中學畢業 Secondary Completed	<input type="checkbox"/> 完成中三 Complete F.3
<input type="checkbox"/> 其他 Others	
婚姻狀況 Marital Status	
<input type="checkbox"/> 單身 Single	<input type="checkbox"/> 已婚 Married
電郵地址 E-mail Address	
首選語言(口語) Preferred Spoken Language	
<input type="checkbox"/> 廣東話 Cantonese	<input type="checkbox"/> 英語 English
<input type="checkbox"/> 普通話 Putonghua	
D. 客戶同意/不接受銀行於投資理財服務專區查閱及利用客戶存款資料作投資及財富管理用途 Customer Consent/ Non-Acceptance for Bank's Access and Utilisation of Customer's Deposit Information in Investment Services Area for Investment and Wealth Management Purpose	
注意事項 Important Note	
<p>為配合香港金融管理局對銀行業的建議，恒生香港安排於分行及優越/優進理財中心設立指定的投資理財服務專區(「投資專區」)，以分隔銀行的投資理財服務及一般銀行服務的區域。所有投資產品銷售必須在投資專區內進行。投資專區內的職員可向客戶提供全面銀行服務(包括一般銀行服務及投資理財服務)，惟客戶必須同意銀行查閱及利用他的存款資料，以作投資及財富管理用途。而客戶亦可提供不接受指示予銀行於投資專區查閱及利用客戶之存款資料以作投資及財富管理用途。</p> <p>To address the Hong Kong Monetary Authority's recommendations to the banking industry, Hang Seng Bank Hong Kong has set up designated Investment Services Area ("Investment Area") in its branches and Prestige/Preferred Centres to segregate physically the Bank's general banking services from investment services. All sales of investment products must be conducted in the Investment Area. Staff in the Investment Area may provide full banking services (including general banking services and investment services) to customers provided that the customer has provided consent for the Bank to access and utilise his/her deposit information for investment and wealth management purposes. Customers may provide a non-acceptance instruction for the Bank to access to and utilise their deposit information in the Investment Area for investment and wealth management purposes.</p>	
聲明 Declaration	
<input type="checkbox"/> 本人在此確認同意恒生香港可於投資專區內查閱及利用本人的存款資料以作投資及財富管理用途，及本人希望於投資專區內獲得全面的銀行服務。 I hereby confirm my consent for Hang Seng Bank Hong Kong to access and utilise my deposit information for investment and wealth management purposes in the Investment Area, and I wish to receive full banking services in the Investment Area.	
<input type="checkbox"/> 本人在此不接受恒生香港於投資專區內查閱及利用本人的存款資料以作投資及財富管理用途，本人了解將不能於投資專區內獲得全面的銀行服務。 I hereby DO NOT accept Hang Seng Bank Hong Kong to access and utilise my deposit information for investment and wealth management purposes in the Investment Area and I acknowledge that I will not be receiving full banking services in the Investment Area.	

丙部 Part C – 個人綜合戶口申請(續) Application for Personal Integrated Account (Cont.)	
E. 支票簿申請 (不適用於以圖章作為印鑑式樣之戶口) Cheque Book Application (Not applicable to account with chop as specimen signature)	A83
<input type="checkbox"/> 請按個人「綜合戶口」申請表(申請人資料部分)之通訊地址以速遞方式送遞一本支票簿予本人 Please mail to me one cheque book to the Correspondence Address listed on the Personal Account Form (Applicant Information) by courier <input type="checkbox"/> 暫不申請支票簿 No cheque book issued 註: 港幣儲蓄存款戶口及港幣往來存款戶口乃綜合戶口之指定基本賬戶服務。 如閣下在十個工作天後仍未收到支票簿或有任何查詢, 請聯絡任何一間恒生香港分行或致電有關客戶熱線。 Note: Hong Kong Dollar Savings Account and Hong Kong Dollar Current Account are designated basic accounts for the Integrated Account services. If you do not receive the cheque book after 10 working days or if you have any enquiry, please contact any branches of Hang Seng Bank Hong Kong or our Customer Service hotline.	
F. 戶口結單服務 Account Statement	H001
本人同意及確認恒生香港可將本人於恒生香港(或恒生香港任何附屬公司)不時開立之所有銀行產品*(戶口持有人之身份證明文件須與上述「綜合戶口」持有人相同, 至於有關之通訊地址則毋須理會)資料一併列印於本人戶口結單內。如本人決定不將該等銀行產品*資料一併列印於本人戶口結單內, 本人當以書面通知恒生香港。 I agree and acknowledge that Hang Seng Bank Hong Kong will incorporate the information of all my banking product(s)* which are from time to time maintained with or provided by Hang Seng Bank Hong Kong (or any of its subsidiaries) under the same identification document(s) as the above Integrated Account (regardless of the related correspondence address) into my Account Statement. If I decide not to incorporate the information of all my banking product(s)* into my Account Statement, I should notify Hang Seng Bank Hong Kong in writing. *恒生香港有絕對酌情權以決定列印於戶口結單之銀行產品資料。 *Hang Seng Bank Hong Kong has the sole discretion to determine the banking products to be printed in the Account Statement.	
G. 自動櫃員機服務 ATM Facilities	015
櫃員機螢幕顯示之語文 <input type="checkbox"/> 中文 <input type="checkbox"/> 英文 Language on ATM Screen <input type="checkbox"/> Chinese <input type="checkbox"/> English 本人同意按個人「綜合戶口」申請表(申請人資料部分)之通訊地址以速遞方式分別送遞綜合戶口卡及卡密碼予本人 I agree that the Account Card and Account Card PIN will be mailed to the Correspondence Address listed on the Personal Account Form (Applicant Information) by courier 註: 如閣下在十個工作天後仍未收到綜合戶口卡及/或卡密碼或有任何查詢, 請聯絡任何一間恒生香港分行或致電有關客戶熱線。 Note: If you do not receive the Account Card and/or Account Card PIN after 10 working days or if you have any enquiry, please contact any branches of Hang Seng Bank Hong Kong or our Customer Service hotline.	
H. 電話理財服務 Phone Banking Service	J002
本人同意按個人「綜合戶口」申請表(申請人資料部分)之通訊地址以速遞方式送遞電話理財密碼予本人 I agree that the Phone PIN will be mailed to the Correspondence Address listed on the Personal Account Form (Applicant Information) by courier 註: 如閣下在十個工作天後仍未收到電話理財密碼或有任何查詢, 請聯絡任何一間恒生香港分行或致電有關客戶熱線。 Note: If you do not receive the Phone PIN after 10 working days or if you have any enquiry, please contact any branches of Hang Seng Bank Hong Kong or our Customer Service hotline.	
I. 「存款保障計劃」聲明 Deposit Protection Scheme Disclosure Statement	
上述提及的綜合戶口項下的儲蓄及往來戶口內的存款以及存款期為五年或以下之定期存款是符合香港的存款保障計劃下保障資格的存款。 Deposits in savings account and current account and time deposits with tenor 5 years or below maintained or placed in the above-mentioned Integrated Account with Hang Seng Bank Hong Kong are deposits qualified for protection by the Deposit Protection Scheme in Hong Kong.	

J. 客戶確認 Acknowledgement of Customer

適用於所有申請人 Applicable to All Applicants:

1. 若本人(i)現為或於過去 12 個月內為滙豐控股集團任何成員之董事，或(ii)現在為滙豐控股集團任何成員之主要股東/行政總裁/僱員或任何該等董事/主要股東/行政總裁/僱員之親屬或受託人，本人承諾會以書面通知恒生香港。若本人/本人等任何一位現在或將來與(i)恒生香港或其任何附屬公司之董事；或(ii)控制 10% 或以上恒生香港股權之人士/公司有任何關連，本人亦承諾會即時通知貴行。恒生香港需要該等資料以遵守上市規則。

I undertake to inform Hang Seng Bank Hong Kong in writing (i) if I am/was (within the past 12 months) a director of, or (ii) if I am a substantial shareholder/chief executive/employee of, any member of the HSBC Group or a relative of or trustee for any such director/substantial shareholder/chief executive/employee. I also undertake to promptly inform Hang Seng Bank Hong Kong if I am/any of us are or become in any way connected with (i) a director of Hang Seng Bank Hong Kong or any of its subsidiaries; or (ii) an entity controlling 10% or more of the shares in Hang Seng Bank Hong Kong. Hang Seng Bank Hong Kong requires the information to comply with the Listing Rules.

2. 茲謹證明於本申請表格簽署日，本人或本人任職之香港特別行政區政府部門與恒生香港並無任何公事來往，倘日後本人或本人任職之政府部門與恒生香港有任何公事來往，本人同意儘速以書面通知恒生香港。

I confirm that, as of the date of this application form, I or the government department of HKSAR in which I am working have no official dealings with Hang Seng Bank Hong Kong and I undertake to inform Hang Seng Bank Hong Kong promptly in writing if I or the government department in which I am working will later become involved in any official dealings with Hang Seng Bank Hong Kong.

3. 本人證實在本表格內所填報之資料在所有方面全屬正確，以及同意恒生香港可根據不時給予本人之結單、通函、通知、章則及條款內所載有關使用及披露個人資料的政策使用該等資料作指定用途。本人授權恒生香港以任何其認為適當之途徑以確證該等資料之真確性及與有關方面交換資料。本人亦承諾，如任何該等資料有所更改，本人須即時以書面通知恒生香港。

I confirm that all of the information provided in the application form is true and correct in all respects and agree that Hang Seng Bank Hong Kong may use such information for such purposes as set out in the statements, circulars, notices or terms and conditions relating to the use and disclosure of personal data made available by Hang Seng Bank Hong Kong to customers from time to time. I authorise Hang Seng Bank Hong Kong to communicate and to exchange such information with whatever sources Hang Seng Bank Hong Kong may consider appropriate for the purpose of verifying the same. I further undertake to notify Hang Seng Bank Hong Kong promptly in writing whenever there are any changes to any of such information.

4. 倘曾經或現時就本人欠負恒生香港之任何或所有債務而發出以恒生香港為受益人之無限額擔保/第三方抵押，本人同意恒生香港可不時向擔保人/提供第三方抵押人士提供任何向其向本人提供之任何貸款/銀行融資/信貸安排之資料或詳情(包括任何有關本人之個人資料)，作為通知彼等根據有關擔保/第三方抵押下之法律責任。

In the case where a guarantee/third party security, unlimited in amount, has been or is presently issued in Hang Seng Bank Hong Kong's favour in respect of any or all liabilities of me owed to Hang Seng Bank Hong Kong, I agree that Hang Seng Bank Hong Kong may from time to time provide the guarantor/provider of third party security with any data, details or information (including any Data) relating to any loan/banking/credit facilities extended by Hang Seng Bank Hong Kong to me for the purpose of notifying the guarantor/provider of third party security of the liabilities under the guarantee/third party security.

5. 通過在以下簽署，本人同意恒生香港可以根據《致各客戶及其他個別人士關於個人資料(私隱)條例的通知》(「該通知」)所載的指定用途使用和披露恒生香港目前或以後持有之關於本人之所有個人資料。*

* 請注意：

致於2014年6月16日之前與恒生香港建立關係的客戶：

「該通知」包含有關本行向閣下提供服務，而使用閣下的個人資料作若干新用途，從而讓本行遵守下述本行或滙豐集團目前現存或是未來的有關責任、承諾或安排：(i) 根據法律、法規、判決或法院命令(在香港境內和香港境外)的責任，包括與清洗黑錢、恐怖分子融資活動、賄賂、貪污、逃稅、欺詐或制裁(在此統稱為「不合法活動」)相關的責任；(ii) 根據本地組織或機關或外國組織或機關(不論是否政府、稅務、執法、監管、司法、行業或其他)的指引、指導或守則，或國際指引或內部政策和程序的責任，包括與不合法活動相關的指引、指導或守則；(iii) 來自本地組織或機關或外國組織或機關的要求；(iv) 本行或滙豐集團與本地組織或機關或外國組織或機關作出的承諾；(v) 根據本地組織或機關或外國組織或機關之間簽訂的協議或條約之責任；以及(vi) 根據滙豐集團有關使用和共用資料和資訊之內部政策和程序的責任。上述可能引致閣下的個人資料被轉移至香港境外。請詳閱「該通知」有關閣下的個人資料可能被使用的用途以及可能會將閣下的個人資料轉移予的人士類別的全部詳情。

如有疑問，請致電客戶服務熱線：2998 9878。

By signing this application form, I agree that Hang Seng Bank Hong Kong may use and disclose all personal data about me that Hang Seng Bank Hong Kong currently or subsequently hold for the purposes as set out in the Notice to Customers and Other Individuals relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance ("Notice"). *

*Note:

For customers who have a relationship with Hang Seng Bank Hong Kong before 16 June 2014:

The Notice include new purposes relating to Hang Seng Bank Hong Kong's provision of services to you and enable the Bank to use your personal data in order that the Bank comply with the following current or future obligations, commitments or arrangements of the Bank or the HSBC Group: (i) obligations according to laws, regulations, judgments or court orders (both within and outside Hong Kong) including those that relate to money laundering, terrorist financing, bribery, corruption, tax evasion, fraud or sanctions (collectively referred to herein as "Unlawful Activities"); (ii) obligations according to guidelines, guidance or codes issued by local or foreign bodies or authorities (whether governmental, tax, law enforcement, regulatory, judicial, industry or others), or international guidance or internal policies and procedures, including those that relate to Unlawful Activities; (iii) requests from local or foreign bodies or authorities; (iv) commitments undertaken by the Bank or the HSBC Group with local or foreign bodies or authorities; (v) obligations according to agreement or treaty between local or foreign bodies or authorities; and (vi) obligations according to the HSBC Group's internal policies and procedures for use and sharing of data and information. The above may result in transfer of your personal data outside of Hong Kong. Please read the Notice which shows in full the purposes for which your personal data may be used and the classes of persons to whom your personal data may be transferred.

In case of queries, please contact our customer service hotline at 2998 9878.

6. 本人確認恒生保留批核恒生香港個人(儲蓄/往來/定期)戶口及其他服務之最終決定權。

I acknowledge that Hang Seng Bank Hong Kong reserves the final decision on the approval of any Personal/ (Savings/Current/Time Deposit) Account and other services of Hang Seng Bank Hong Kong.

丙部 Part C — 個人綜合戶口申請(續) Application for Personal Integrated Account (Cont.)

J. 客戶確認(續) Acknowledgement of Customer (Cont.)

適用於開立綜合戶口之客戶 Applicable to Integrated Account Applicants :

1. 本人承認及同意，不論本人之申請其後遭撤回或拒絕與否，恒生香港可根據不時給予本人及其他個別人士之結單、通函、通知、章則及條款內所載有關使用及披露個人資料的政策，持有、使用、處理及向指定人士披露所有由本人及/或有關個別人士應恒生香港之要求而提供，或於本人或有關個別人士與恒生香港之交易過程中收集有關本人及個別人士之個人資料及其他資料(「該等資料」)作指定用途。本人並承諾及同意恒生香港可將該等資料披露予任何債務追收代理、信貸資料服務機構或類似服務之提供者，或由彼等予以持有、使用及處理，以便核實該等資料或將該等資料提供予其他機構：(i) 作為信貸或其他方面之查核；及(ii) 協助彼等收取債務。
I acknowledge and agree that irrespective of whether my application is subsequently withdrawn or rejected, all personal data and information with respect to me and an individual which are provided by me and/or such individual at the request of Hang Seng Bank Hong Kong or collected in the course of dealings between me or such individual and Hang Seng Bank Hong Kong (the "Data") may be held, used, processed and disclosed by Hang Seng Bank Hong Kong for such purposes and to such persons in accordance with the Hang Seng Bank Hong Kong's policies on use and disclosure of personal data as set out in statements, circulars, notices or terms and conditions made available by Hang Seng Bank Hong Kong to customers and other individuals from time to time. I also acknowledge and agree that the Data may be disclosed to, or held, used and processed by any debt collection agency, credit reference agency or similar service provider for purpose of verifying such Data or enabling them to provide such Data to other institution: (i) in order that they may carry out credit and other status checks; and (ii) to assist them to collect debts.
2. 本人進一步確認及同意恒生香港可將該等資料轉移至香港特別行政區以外地方，並可將該等資料及其他關於本人及/或有關個別人士之個人資料及其他資料用於個人資料(私隱)條例所規定的核對程序，及提供與本人及/或有關個別人士有關之銀行證明書或信貸諮詢用途。
I further acknowledge and agree that Hang Seng Bank Hong Kong may transfer the Data outside the Hong Kong Special Administrative Region, conduct matching procedures (as defined in the Personal Data (Privacy) Ordinance) using the Data and such other personal data and information relating to me and/or relevant individual, and provide banker's or credit references in respect of me or such individual.
3. 本人已經細閱及明白上述「綜合戶口」之章則，並同意就本人之「綜合戶口」該章則及其後可能作出之修改約束。
I have read and understood the Terms and Conditions for the above Integrated Account and agree to be bound by them as they may be amended from time to time as they are applicable to the above Integrated Account.
4. 本人確認收到上述「綜合戶口」之章則。
I acknowledge the receipt of one copy of Terms and Conditions for the above Integrated Account.

K. 拒絕個人資料用於直接促銷 Opt-Out from Use of Personal Data in Direct Marketing

恒生香港可能會使用閣下的個人資料作直接促銷及提供閣下的個人資料予恒生銀行集團的其他成員公司(但不會提供予集團以外機構)作其直接促銷之用。

Hang Seng Bank Hong Kong may use your personal data in direct marketing, and may also provide your personal data to other members of the Hang Seng Bank Group (but not other third parties) for their use in direct marketing.

如閣下不接受恒生香港使用閣下的個人資料作直接促銷，請於此空格填上"√"號。
You should check ("√") this box if you do not wish Hang Seng Bank Hong Kong to use your personal data in direct marketing.

如閣下不接受恒生香港提供閣下的個人資料予恒生銀行集團的任何其他成員公司作其直接促銷之用，請於此空格填上"√"號。
You should check ("√") this box if you do not wish Hang Seng Bank Hong Kong to provide your personal data to any other members of the Hang Seng Bank Group for their use in direct marketing.

閣下在上方空格填上"√"號與否的選擇代表閣下現時是否接受直接促銷聯繫或資訊，該選擇將於恒生香港批核此申請當日起生效。除非基於任何原因閣下撤回此申請或申請被拒，該選擇將取代閣下在此申請前曾向恒生香港表達之任何有關直接促銷的選擇或要求。

Your choice above to check or not to check any of the box(es) represents your present choice whether or not to receive direct marketing contact or information which shall become effective from the date Hang Seng Bank Hong Kong approves this application. This replaces any choice or request regarding direct marketing communicated by you to Hang Seng Bank Hong Kong prior to this application, unless this application is withdrawn or rejected for whatever reason.

請注意：閣下以上選擇適用於「恒生銀行有限公司致各客戶及其他個別人士關於個人資料(私隱)條例的通知」(「該通知」)所列產品、服務及/或促銷標的類別之直接促銷，當中包括，例如，恒生信用卡推廣及商號優惠。該通知亦列明可能用於直接促銷之個人資料種類，以及可能轉移有關個人資料作直接促銷之資料承轉人類別。

Please note that your above choice applies to the direct marketing of the classes of products, services and/or subjects as set out in Hang Seng Bank Hong Kong's Notice to Customers and Other Individuals relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance, including, for example, Hang Seng Credit Card promotions and special offers provided by merchants. Please also refer to the Notice on the kinds of personal data which may be used in direct marketing and the classes of persons to which your personal data may be provided for them to use in direct marketing.

如閣下是恒生香港私人銀行客戶，閣下以上選擇並不適用於與恒生香港私人銀行服務有關之直接促銷聯繫或資訊而須以閣下向恒生香港表達與此有關的任何現有選擇或要求為準。如閣下希望行使閣下的選擇權拒絕接受與恒生香港私人銀行服務有關之直接促銷聯繫或資訊，請聯絡閣下的客戶經理。

However, if you are a Private Banking customer of Hang Seng Bank Hong Kong, your choice above does not apply to direct marketing contact or information in connection with Private Banking services of Hang Seng Bank Hong Kong and any existing choice or request that you have communicated to Hang Seng Bank Hong Kong in this regard shall prevail. If you wish to opt out from direct marketing contact or information in connection with Private Banking services of Hang Seng Bank Hong Kong, please contact your Relationship Manager.

>>OPS>SPS

A001

BA32-R20(YX) 6-9 06/17 E <BA32>

丙部 Part C — 個人綜合戶口申請(續) Application for Personal Integrated Account (Cont.)

L. 申請人簽署 Signature(s) of Applicant(s)

本人茲委任恒生香港及恒生香港授權之任何人士為授權人士，可毋須知會本人或得到本人同意，代表本人，並以本人名義或授權人士名義，簽署一切所需文件及辦理一切所需事情，務使便利恒生香港提供服務。上述委任乃屬不可撤銷者。

I irrevocably appoint Hang Seng Bank Hong Kong and any person appointed by it to be my attorney and in my name and on my behalf and as the act or deed of me or otherwise, without any reference to or consent from me, to execute all documents and to do all things as may be required for the performance of all or any of the Services.

所有書面指示、確認、合約及文件須符合下列簽署安排：

Signing Arrangement for all written instructions, confirmations, agreements and documents:

本人單獨簽署有效
Me solely

簽署人授權及指示恒生香港接受下列簽署作為運用本「綜合戶口」之簽署式樣。

The undersigned authorises and instructs Hang Seng Bank Hong Kong to accept his/her signature below as his/her/their specimen signature for the operation of the Integrated Account.

請向恒生香港職員索取一份關於個人資料(私隱)條例的客戶通告。

Please ask Hang Seng Bank Hong Kong staff for a circular to customers relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance.

申請人簽署、蓋章及交付 Signed, Sealed and Delivered by the Applicant 中文姓名 Name in Chinese 英文姓名 Name in English 身份證明文件類別 <input type="checkbox"/> 香港身份證 <input type="checkbox"/> 護照 <input type="checkbox"/> 其他 ID Document Type <input type="checkbox"/> HKID Card <input type="checkbox"/> Passport <input type="checkbox"/> Others _____ 身份證明文件號碼 ID Document No. _____	<div style="border: 1px solid black; height: 100px; width: 100%;"></div>
---	--

銀行專用 For Bank Use

戶口號碼
Account No. _____ - _____ - **88** _____

Witnessed by Staff Signature Staff Name & No.	<p style="text-align: center;">Hang Seng Bank Limited Approval</p> Staff Signature Staff Name & No.
---	---

>>OPS>SPS



**开立恒生银行有限公司个人综合户口
(内地/澳门进行文件确认、签名见证及传递文件专用)
所需文件清单**

银行专用 - 恒生银行(中国)有限公司内地分/支行/恒生银行澳门分行

於收到内地/澳门客户之个人「综合户口」申请表(内地/澳门进行文件确认、签名见证及传递文件专用)及其要求提供文件确认、签名见证及传递文件服务後, 核实客户是否符合以下资格:

- 经恒生(中国):
客户乃身在中国内地并年满 18 岁或以上之内地个人客户;
开户原因为出国留学、出国工作、移民、已获得目的地国家/地区签证、已获得外国居留权或在中国内地的外籍人士、港、澳、台同胞
- 经恒生银行澳门分行:
客户年满 18 岁或以上;
在澳门的澳门居民、外籍人士、中、港、台同胞

确定客户已签妥以下文件, 方可替客户确认文件、见证签名及传送文件予恒生香港:

- 免责声明 — 文件传递及接收服务请求 <CNX233>
- 个人「综合户口」申请表(内地/澳门进行文件确认、签名见证及传递文件专用) <BA32>
- 共同汇报标准(CRS)个人自我证明表格(CRS-I) <D618>

核实并以 DHL 传送以下文件予恒生香港:

- 客户及恒生(中国)分/支行/恒生银行澳门分行已于身份证明文件复本(如中国护照、内地居民身份证及往来港澳通行证、香港永久性居民身份证、澳门居民身份证或其他护照(签发国家须与其籍相同) 盖上「CERTIFIED TRUE COPY」字样并签名确认
- 客户及恒生(中国)分/支行/恒生银行澳门分行已于住宅地址证明复本盖上「CERTIFIED TRUE COPY」字样并签名确认
- 客户及恒生(中国)分/支行/恒生银行澳门分行已于永久地址证明复本盖上「CERTIFIED TRUE COPY」字样并签名确认
(如永久地址与住宅地址不同)
- 恒生(中国)分/支行/恒生银行澳门分行于个人「综合户口」申请表(内地/澳门进行文件确认、签名见证及传递文件专用) <BA32> <BA32> 上签署以示已见证客户填写及签署 <BA32>
- 恒生银行(中国)分/支行/恒生银行澳门分行于「免责声明 — 文件传递及接收服务请求」副本 <CNX233> 上签署以示已见证客户填写及签署 <CNX233>